



**大眾銀行(香港)**  
**PUBLIC BANK (HONG KONG)**  
(馬來西亞大眾銀行附屬公司 A subsidiary of Public Bank Berhad, Malaysia)

6 June 2025

### **Cut-off time of Cheque Deposit at ATM**

With effect from 16 June 2025, the cut-off time of Cheque Deposit at our ATM machine will be adjusted to 4pm from Mondays to Fridays. Cheques deposited after the cut-off time or on Saturdays / Sundays / Public Holidays will be processed on the next working day. For details of our ATM machines with Cheque Deposit function, please refer to our corporate website at [www.publicbank.com.hk](http://www.publicbank.com.hk).

For enquiries, please call our Customer Hotline for PB Card (ATM Card) at (852) 2853 4777.

### **Public Bank (Hong Kong) Limited**

2025 年 6 月 6 日

### **自動櫃員機支票存款截止時間**

由 2025 年 6 月 16 日起，本行的自動櫃員機支票存款截票時間將更改為星期一至星期五下午 4 時。於截止時間後或於星期六 / 星期日 / 公眾假期存入的支票將會在下個工作日處理。有關本行設有支票存款功能的自動櫃員機的詳情，請瀏覽本行網站 [www.publicbank.com.hk](http://www.publicbank.com.hk)。

如有查詢，請致電本行大眾卡(自動櫃員機卡)客戶熱線 (852) 2853 4777。

**大眾銀行(香港)有限公司**